
Poř.číslo v roce 9
Datum konání 11.10.2023
Odesláno Mandát, Jiránek, Daňková, Beneš, Zemanová, Horký, Rujbr, Kurfurstrová,Baranyi
Nepřítomen Heral, Havlík, Budin,Dudek,Slavík

Kontrolni komise Svobodová, Malčik
Za sekretariát Kozlovská
Hosté
Informace
Po skončení minulé schůze, dne 13.9.23,jsem se dozvěděl, že fa. MATÁTA dlužila v době konání schůze více než
200tis.Kč na nájmu.
Je to totální selhání všech kontrolních mechanizmů. To jak na lince účetní-já-výbor, ses. Kozlovská- já, kontrolní
komise – výbor. Vůbec nejpikantnější mi příjde, že ses. Svobodová přednesla na VH zprávu o hospodaření , kde bylo
vše OK a musela vědět, že MATÁTA již více než rok neplatí nájem.
Jako opatření jsem požádal paní účetní, aby mi každý měsíc posílala seznam neuhrazených závazků a pohledávek.
Zároveň povede ses. Kozlovská svoji evidenci a každý měsíc seznámí výbor se stavem závazků a pohledávek.
Přednese hned, jak skončím.
Bylo iniciováno jednání Sokol vs MATÁTA, kde se MATÁTA zavázala uhradit vše do 30.9.2023 a Sokol se zavázal, že
v případě dodržení termínu, nebude požadovat penále.
Termín dodržen nebyl.
Je právo organizace od tohoto kroku upustit.
Návrh, neprominout a splátky rozpočíst na 10měsíců
Hlasování:
Prominout …3
Neprominout..5
Zdržel se..1
Výsledek neprominout

Informaci ke stavu závazků a pohledávek předložila ses. Kozlovská
Stav závazků po splatnosti……..0
Stav pohledávek po splatnosti:
Sokol Černovice 2 832Kč - přefakturace medaile kuželky
br.Dudek nájem 2 100Kč červenec 2023

nájem 2 100Kč srpen 2023

Opravy a údržba tělocvičny
Dostal se mi do ruky požadavek Franty Dolečka- pověšení nástěnky, vyměnit prkénko WC, výměnu žárovky, opravu
zásuvky, …
Toto musím odmítnout. Takovou drobnou údržbu si řešte v rámci oddílů (karate, sokolská všestrannost, kungfu)
používajících tělocvičnu. Tak, jak to řeší ostatní oddíly turisti, tenis či kuželky.

Správce budovy – funkce se ruší z důvodu nefunkčnosti. Závady budou hlášeny ses. Kozlovské a řešeno bude na
výboru. Havárie budou řešeny podle povahy havárie. Vždy budou okamžitě informováni statutární zástupci.

Oprava topení v pronajímaných prostorách
Ses. Kozlovská pozvala spol. JN TOP – p. Nenadal a byly předloženy nabídky, které Vám byly rozeslány.
Zrekapituluji:
Výměna radiátorů vč. ventilů………………………………………. ….45494Kč
Výměna pojistného ventilu-koupelna tělocvična…………….. 1598Kč
Dodávka a montáž expanzní nádoby (systém nájemce)…. 4607Kč
Hlasování:
Pro…………….9
Proti………….0
Zdržel se…..0
Další postup.
Termín realizace 6-8.11.2023 MATÁTA si podle toho upraví svoji činnost.

2015-07-01 VMO
Bylo vydáno SP. Podle dopisů od Mgr. Špuláka, očekává starosta odvolání.



2023-01-02 Oprava oplechování střechy
Toto až v případě opravy fasády.

2023-06-04Hledání nového nájemníka
Info od makléře.
Navrhovaná cena je nereálná. Navrhuje snížit cenu na 11 tis.Kč/měs.
Je jiný návrh?
Hlasování:
Pro…………….9
Proti………….0
Zdržel se…..0

2023-09-01
Zajistit opravu zdi kolem nefunkční plynové odbočky
Byl pozván pracovník na úpravu svodů za Sokolovnou a zatěsnění vstupu vedle staré plynové trubky vedoucí od
budovy bývalé kuželny.
Cenový návrh: 350Kč/h + materiál s hlavičkou Sokola (DPH)
Zahájení prací v týdnu od 16.10.23

2023-09-02 Aktivace a vrácení čipů
MATÁTA předloží seznam svých pracovníků s rozvrhem, kdy budou mít na MATÁTĚ službu, pracovní smlouvu. Na
základě těchto informací budou nově naprogramovány čipy. Po uplynutí termínu již budou vydávány čipy pouze
v mimořádných případech. Deaktivované čipy budou vráceny do 15.10.2023. Po tomto datu budou považovány za
ztracené
Termín:15.10.2023
Zodpovídá: ses. Kozlovská
Nepředložila.

23-10-01-penále
Starosta spočítá výši penále a předá MATÁTÉ do 1.11.2023
Zodpovídá:starosta
Termín:1.11.2023

23-10-02Historie vstupů
Je třeba zjistit jak se dostat do historie vstupů
Zajistí:br.Baranyi
Termín:1.11.23

23-10-03Pojištění z vytopení sklepa
Rerf.br. Malčík
Podklady připraveny k předání

Ostatní
1)Vzhledem k výše uvedeným skutečnostem vyzval starosta ses. Svobodovou, aby zvážila své setrvání ve funkci
vedoucí kontrolní a revizní komise. Ta s návrhem souhlasí
2)Na výborovou schůzi dne 1.11. je pozván statutární zástupce spol. MATÁTA k definitivnímu uzavření kauzy čipy. Ses.
Kozlovská pošle pozvánku na MATÁTA

Byly schváleny následující smlouvy:
volejbal nájem ZŠ Milénova
florbal nájem město Modřice

nájem SŠ Olomoucká
DPP:
florbal trenér Šťastný Václav

Vlasák Adam

Příští schůze 1.11.2023, v 18h. zapsal starosta Josef Jiránek


